
 PROTOKÓŁ Nr 14/5/2012 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty  

odbytego w dniu 25.10.2012r. 
 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz. 13.00. 

 
Posiedzenie 

 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Paweł Gręda – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji rozszerzył porządek obrad o projekt  uchwały 
w sprawie przekazania przez Powiat Konecki Gminie Końskie zarządzania 
drogą powiatową nr 0423T na odcinku Kornica-Proćwin oraz drogą powiatową 
nr 0425T na odcinku Końskie-Proćwin. 
 
Radni nie wnosili sprzeciwu. 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2011/2012. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Koneckiego na lata 2012-2019, 

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2012r., 
c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu 

sprawowania trwałego zarządu nieruchomością położoną w Końskich, 
stanowiącą własność Powiatu Koneckiego 

d) uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2013 rok”, 

e) wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego za 2012r. w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich, 

f) ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych 
z dróg na parkingach strzeżonych oraz kosztów powstałych w wyniku 
wydania dyspozycji usunięcia a następnie odstąpienia od usunięcia 
pojazdu. 



g) przekazania przez Powiat Konecki Gminie Końskie zarządzania drogą 
powiatową nr 0423T na odcinku Kornica-Proćwin oraz drogą powiatową 
nr 0425T na odcinku Końskie-Proćwin. 

4. Sprawy różne. 
 
W trakcie posiedzenia zmieniono kolejność porządku obrad. 
 
Ad – 2 
 
Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012 
przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan 
Krzysztof Stachera 
 
Komisja przedstawioną informację przyjęła do wiadomości. 
 
Ad – 3 d, e 
 
Projekty uchwał w sprawie:  

• uchwalenia ,,Programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2013 rok” ,  

• wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego za 2012r. w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich, 

przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan 
Krzysztof Stachera. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał pozytywnie,  jednogłośnie. 
 
Ad – 3 a, b  
 
Projekty uchwał w sprawie:  

• zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Koneckiego na lata 2012 - 2019 ,  

• zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2012r., 
przedstawiła Skarbnik Pani Edyta Drążkiewicz. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego 
na lata 2012 - 2019  pozytywnie, większością głosów, przy 8 głosach za  
i 2 wstrzymujących się. 
 



Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Koneckiego na 2012r. pozytywnie, większością głosów, przy 8 głosach 
za i 2 wstrzymujących się. 
 
Ad – 3 c  
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 
rocznych z tytułu sprawowania trwałego zarządu nieruchomością położoną  
w Końskich, stanowiącą własność Powiatu Koneckiego przedstawił Naczelnik 
Wydziału Administracyjno – Gospodarczego Pan Szymon Biały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Pan Jan Prasał - zapytał, czy nie można PKP zwolnić całkowicie  
z opłat. 
 
Pan Szymon Biały – oznajmił, że bonifikata jest zgodna z wnioskiem PKP i nie 
może być umorzeniem. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały pozytywnie,  jednogłośnie. 
 
Ad – 3 f 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie 
pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz kosztów 
powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia a następnie odstąpienia od 
usunięcia pojazdu przedstawił Naczelnik Wydziału Komunikacji  
i Transportu Pan Zbigniew Struzik. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Pan Jan Rąbalski - zapytał, czy są to maksymalne stawki 
ustawodawcy. 
 
Pan Zbigniew Struzik – odpowiedział, że tak. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały pozytywnie,  jednogłośnie. 
 
Ad – 3 g 
 
Projekt uchwały w sprawie przekazania przez Powiat Konecki Gminie Końskie 
zarządzania drogą powiatową nr 0423T na odcinku Kornica-Proćwin oraz drogą 
powiatową nr 0425T na odcinku Końskie-Proćwin przedstawił Dyrektor ZDP 
Pan Stanisław Mościński. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały pozytywnie,  jednogłośnie. 



Spraw różnych nie było. 
 
Wszystkie przedstawione materiały stanowią załącznik do protokołu  
Nr 15/6/2012 z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa z dnia 
25.10.2012 roku. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13.30. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji  podziękował      
za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
Protokołowała     Przewodniczący Komisji 
       Zdrowia i Oświaty 
 
 
…..............................    …..................................... 
Monika Trojanowska   Paweł Gręda 
 
 
Protokół sporządził dn.07.02.2013r. Maciej Gręda 
 
 
 Końskie, dnia 25.10.2012r. 
 
 


